
Beantwoording "ADVIES raadsconferentie - 20 okt 2022 - Begroting 2023 Antwoord
1. Op pagina 139 wordt een onttrekking van de algemene reserve genoemd van 50K voor vervanging van bomen 
a.g.v. stormschade. Kan dit nader onderbouwd worden? (vraag 4)

Het gaat hier om de vervanging van de door de storm gesneuvelde  beeldbepalende bomen. Vanwege 
ruimtegebrek zal op dezelfde locatie moeten worden herplant. Werkzaamheden bestaan uit het verwijderen van de 
oude stomp incl wortels, aanpassen en verbetering groeiplaats, aanschaf boom, planten boom en nazorg (water 
geven en inboet) 

2. Wat zijn de bedragen voor overhead Informatievoorziening en automatisering, overhead Bedrijfsvoering en 
overhead Voorlichting en communicatie, zoals genoemd op pagina 133? (vraag 2)

De bedragen zijn respectievelijk € -10.000, € -5.000 en € -15.000 (zie pagina 130).

3. Op pagina 131 wordt bij Openbaar groen: maaiwerkzaamheden een areaaluitbreiding genoemd. Eveneens op 
pagina 131 wordt een tijdelijke verhoging van het budget bossen/parkontwikkeling genoemd. Kunnen beide 
toenames van de lasten worden toegelicht? (vraag 15)

Areaaluitbreiding maaiwerkzaamheden komt deels voort uit projecten (Daelsweg, Vrakelbergerweg), deels door het 
niet verlengen  van een  beheerovereenkomst in het Cortenbacherveld

4. In de beantwoording van vraag 29 wordt de Taskforce Onbenut arbeidspotentieel genoemd. Kan dit worden 
toegelicht? Wat is het werkgebied? Wanneer kunnen de eerste resultaten worden verwacht?

De Taskforce Onbenut Arbeidspotentieel is in mei 2022 van start gegaan. Ambtelijk en bestuurlijk is deze aanpak 
regionaal voorbereid en vastgesteld en is de nut en noodzaak daarvan onderstreept. Er zijn extra inspanningen 
nodig om de mensen die nu in de Participatiewet zitten, en met name de groep 30-50 % arbeidsfit, te mobiliseren. 
De Taskforce is actief in de Parkstadregio en werkt samen met de sociale diensten van de aangesloten gemeenten. 
Elke gemeente levert hier kandidaten voor aan. Via de Taskforce Onbenut Arbeidspotentieel zal de doelgroep die 
voorheen kansloos was, nu ook naar werk worden begeleid door deze te mobiliseren. Iedereen is nodig op de 
arbeidsmarkt. Bij deze doelgroep spelen vaak allerlei problematieken. Met een andere aanpak en inzet van andere 
middelen zullen deze mensen begeleid worden, zowel tot aan de plaatsing bij een werkgever, maar ook na de 
plaatsing (nazorg). Hiervoor wordt een nazorgcoach ingezet om plaatsingen van kandidaten duurzaam te maken. 
Op dit moment is nog niet bekend welke resultaten er zijn tot nu toe. Zodra dit bekend is zullen we uw raad 
informeren.

5. Maakt de huisvesting ook onderdeel uit van de reparatie van de bestaande overeenkomst tussen de scouting en 
de gemeente met het oog op de eigendomssituatie? (vraag 56)

Nee, dit maakt geen onderdeel uit van de originele overeenkomst. Deze mogelijkheden worden wel besproken met 
de scouting en daaropvolgend met de andere terreingebruikers. 

6. Wat zijn de kosten van het Zomerfestival? Wat zal de bijdrage van de gemeente aan de stichting zijn, exclusief 
de personele kosten? Waarom is gekozen voor de nieuwe structuur? (vraag 80)

De bijdrage van de gemeente blijft gelijkt aan de huidige bijdrage te weten € 20.000. Vanaf 2021 is er aanvullend 
voor een periode van 5 jaar een extra bijdrage van € 5.000 per jaar beschikbaar vanuit de COVID-19 
compensatiemiddelen voor de borging van de lokale culturele infrastructuur. Er is gekozen voor een nieuwe opzet 
om het Zomerfestival te borgen voor de komende jaren. Een stichting heeft als opdracht om het Zomerfestival te 
organiseren en stelt hiervoor de organisatie aan. Hierdoor zijn we als gemeente niet meer afhankelijk van één of 
twee organisatoren die het Zomerfestival organiseren maar geven we deze opdracht aan een stichting. Bijkomend 
voordeel is dat een stichting subsidies aan kan vragen. Een festival georganiseerd uit hoofde van de gemeente 
komt voor geen enkel fonds in aanmerking als cofinanciering.

7. Gevraagd wordt om een nadere toelichting op de JOGG-aanpak in Voerendaal. Kan worden aangegeven waar 
we dan concreet op inzetten? (vraag 84)

De JOGG aanpak richt zich op het gezonder maken van de leefomgeving van het kind. Hierbij zijn we afhankelijk 
van de welwillendheid van onze partners om hier samen op in te zetten. Op dit moment zetten we in op de volgende 
zaken of worden deze op korte termijn opgestart (vanuit de diverse leefdomeinen):
 -Omgeving thuis: ‘groentehapjes in 10 stapjes’, ‘trommel zonder rommel’
 -Kinderopvang: Peuter4daagse, vergroten ouderbetrokkenheid, ondersteuning voedingsbeleid
 -School: Kleuter4daagse, Jong leren eten, ondersteuning voedingsbeleid
 -Buurt: Waterdrinken stimuleren bij (sport)activiteiten van JENS en The Move Factory, activiteiten i.c.m. 

workshops voor voeding en waterdrinken
 -Verenigingen: implementatie Team:Fit aanpak voor gezonde sportomgevingen

Dit is een continu proces, telkens wordt afgestemd waar de meeste winst te behalen is en waar de energie om hier 
samen mee aan de slag te gaan het hoogst is.

8. Valt de komentree vanuit Huls onder het project Uitvoering aanpak Kerkstraat Ubachsberg? (vraag 104) Ja.
9. In de beantwoording is aangegeven dat binnen de stelpost Loon- en prijsstijgingen en bedrag is opgenomen om 
de hogere kapitaallasten op te kunnen vangen als een investering hoger uitvalt. Er zal een toelichting worden 
gegeven. (vraag 104)

In de stelpost is jaarlijks cumulatief een bedrag van € 6.500 opgenomen. Dit is gebaseerd op een jaarlijks gemiddeld 
investeringsvolume van € 2.500.000 (exclusief OCK, want die is aanbesteed). Uitgaande van 10% prijsstijging zou 
dit € 250.000 extra aan investering betekenen. Vervolgens gaan we uit van een gemiddelde afschrijvingstermijn van 
40 jaar. Dit resulteert in extra afschrijvingskosten van afgerond € 6.500 (250.000 / 40 = 6.250).

10. De beantwoording van de derde vraag van vraag 104 lijkt in strijd met eerder gegeven informatie over het 
afsluiten van buitenwegen. Kan dit nader worden toegelicht? (vraag 104)

De insteek van het onderzoek was tweeledig: enerzijds het mogelijk realiseren van een besparing op 
onderhoudskosten en anderzijds het terugdringen van afvaldumpingen in het buitengebied. Het onderzoek heeft 
uitgewezen dat de wegen in het buitengebied het kwaliteitsniveau C hebben. Dit is het minimale niveau dat 
openbare wegen mogen hebben. Afschaling van het onderhoud zal op termijn betekenen dat deze door deze 
ondergrens vallen, wat aanleiding kan zijn voor een aanwijzing door de Provincie.

11. Staat het afsluiten van buitenwegen nog steeds op de planning? En zo ja, wanneer worden de aanwonenden 
daarover geïnformeerd? (vraag 104)

Ja. Voordat we een bepaalde weg gaan aanpakken zullen aanwonenden en eigenaars/gebruikers van aanliggende 
percelen worden benaderd. Hun reactie zal worden meegenomen in het definitieve besluit of en hoe een weg zal 
worden afgesloten.



12. De eerste vraag van vraag 105 is niet beantwoord. Kan het gevraagde overzicht alsnog worden verstrekt? 
(vraag 105)

Dit overzicht kan niet worden verstrekt. De prijsontwikkelingen op de markten zijn dermate wisselend en 
onvoorspelbaar dat de actuele prijzen niet als betrouwbare basis voor een indexering kunnen worden gebruikt. 
Zoals in de vraag geformuleerd geldt ditzelfde voor de CBS-indexen. Zoals in het oorspronkelijke antwoord 
aangegeven wordt tijdens elke fase van de planvoorbereiding het benodigd budget getoetst. Dit gebeurt op basis 
van het dan geldende prijsniveau, zodat dan ook indien nodig kan worden ingegrepen. 

13. Kan worden aangegeven hoeveel trajecten om verenigingen te ondersteunen bij ledenwerving en ledenbehoud 
zijn gestart vanuit het sportakkoord en via The Move Factory? (vraag 116)

Tot nu toe wordt er één traject opgestart. De mogelijkheden zijn er voldoende maar verenigingen maken tot nu toe 
hier geen gebruik van.

14. Is de in vraag 117 bedoelde agrariër geïnformeerd over de opgelopen vertraging? (vraag 117) Bij het kenbaar maken van zijn interesse is de agrariër geïnformeerd over het nog te bepalen proces nav de 
uitspraak in het Didamarrest. Tussentijds heeft geen terugkoppeling meer naar de betreffende agrarier 
plaatsgevonden. Dit zal gebeuren, wanneer de definitieve procesgang voor de overdracht van de natuurgronden 
duidelijk is. 

15. Welke kosten zijn inmiddels gemaakt voor het project Bergseweg 109? (vraag 127) Mede vanwege prioritering(capacitair) en relevantie tav de begrotingsbehandeling kan op deze vraag op dit kort 
termijn geen antwoord worden gegeven. Indien na begrotingsbehandeling nog steeds gewenst kan het antwoord op 
een later tijdstip volgen.

Additionele middelen Rijk Middelen

Jeugd en Jongeren 37.709
Bijstand en re-integratie 40.440
WMO en zorg 183.292
Cultuur en gemeenschapsontwikkeling 171.667
Onderwijs en opvang 27.989
Compensatie belastingen en leges 10.749
Vergoeding aan GR'en (Kompas, RD4, WOZL) 254.839
Kosten quarantaine, verkiezingen en toezicht/handhaving 98.468
Totaal 825.153

Toegevoegd aan AR 507.088
Besteed -243.137
Nog beschikbaar (ex €200k noodfonds) 263.951

16. Kan een overzicht worden gegeven van de beschikbare financiële middelen en de reeds ingezette middelen 
inzake het coronaherstelplan? (vraag 138)


